
Motion till Haghulta Samfällighetsförening 
 
 
 

Förslag på rutiner att följas vid sökande och effektuering av marklov. 
 
 
 
Det har under gången tid visat sig mycket svårt att genomföra processen för erhållande av marklov. 
När marklov erhållits har verkställandet av beslutet stoppats genom överklaganden. 
Allt detta har varit mycket arbets- och kostsamt för styrelsen respektive föreningen. 
Samhället har drabbats av kostnader hos kommun och länsstyrelse. 
Hela hanteringen har blivit ”överdemokratiserad” när en minoritet kan stoppa ett ärende som 
förberetts av en demokratiskt vald styrelse tillsammans med representant från Skogsvårdsstyrelsen 
och som diskuterats och beslutats vid årsstämman och som sedan beviljats av kommunen. 
Länsstyrelsen är överhopad av ärenden vilket resulterar i att deras behandling av ärenden tar oerhört 
lång tid. 
 
Mot bakgrund av det sagda vill jag föreslå följande arbetsgång, som i görligaste mån tillfredsställer 
de flestas intresse, vid sökande av marklov. 
 
Jag förslår 
 
att styrelsen tillsammans med representant för Skogsvårdsstyrelsen utarbetar ett förslag till 
markåtgärd. 
 
att det i kallelsen till årsstämman tydligt framgår att ett sådant förslag skall behandlas. 
 
att förslaget finns tillgängligt för medlemmarna före stämman. 
 
att ansökan lämnas till kommunen om stämman godkänt förslaget. 
 
Genom detta förfarande blir ett marklovsärende väl förberett och samtliga medlemmar har givits 
tillfälle att framföra sina synpunkter. 
 
Det kan då förutsättas att medlemmarna avstår från sin lagliga rätt att överklaga till länsstyrelsen. 
Således kan majoritetens mening få råda. 
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